

根管预备机

EMDOMOTOR Y-SMART

匠心巨作

LED



智能 6 种 模 式

Six modes of work

P1 A
SP
350
TO 1.0

正向360°自动运动，正转加扭力反转，去除扭力恢复正转。

Forward 360 ° automatic movement, forward rotation plus Torque reversal, remove Torque to restore the forward rotation.

P2 C
SP
TO --

反向往复运动系统，反转90°，正转30°(近似值)。

Reverse reciprocating motion system, reverse 90 °, forward 30 ° (approximate).

P3 A
SP
350
TO 1.0

反向360°自动运动，反转加扭力正转，去除扭力恢复反转。

Reverse 360 ° automatic movement, reverse plus torque positive rotation, remove torque recovery reverse.

P4 D
SP
TO --

正向往复运动系统，正转90°，反转30°(近似值)。

Forward reciprocating motion system, forward rotation 90 °, reverse 30 ° (approximate).

P5 A
SP
500
TO 2.4

正向360°，遇到扭力停，用于手力铿往复弯手机或反刃口铿取断针。

Forward 360 °, meet Torque stop, used for hand to and fro bending mobile phone or anti-cutting Edge Keng broken needle.

P5 C
SP
450
TO 3.5

反向360°，遇到扭力停，用于正刃口铿取断针

Reverse 360 °, meet Torque stop, used for the right edge of the sonorous take-off needle

根管预备机

EMDOMOTOR Y-SMART

6

6 movement patterns

16:1

High Standard

16 : 1

Precision pure stainless steel ultra- quiet 16:1 bending head.

Encountered resistance reversal, continuous movement, reciprocating movement, one- way forward, one- way reverse mode to meet your clinical needs and various types of root canal lithium use mode ultra- quiet head using high- standard precision work accessories production of the latest model 16:1 Mini reducer head, to better solve the instability of clinical operation;

Super Stable

The original imported motor provides more stable performance.

Ultra quiet head

采用高标准精做工配件生产的最新款16:1迷你减速机头，
更好的解决临床操作的不稳定性；

Wireless design

Break through the limitation of space and Manacle, more flexible.



16 : 1

20 : 1

Pure stainless steel 16:1 bending head
can be replaced with 20:1 bending head



Technical parameter

锂 电 池 (Lithium battery)	3.7V/800mAh		
Power adapter			
输入 (Inputting)	100V- 240V	50Hz/60Hz	0.4A.Max
输出 (Output)	DC 5V/1A		
扭矩范围 (Torque range)	0.6Ncm- 4.0Ncm 6mNm~40mNm		
转速范围 (Speed range)	120rpm~500rpm		